



Global
Health
Progress



International
Federation of
Pharmaceutical
Manufacturers &
Associations

**Global Health Progress (GHP) and the
International Federation of Pharmaceutical
Manufacturers and Associations (IFPMA)**

cordially invite you to the 4th Annual
Ministerial Luncheon Discussion
on the margins of
the 64th World Health Assembly

***“NCDs and the Impact on Women:
Building Innovative Partnerships that Work”***

Featuring

**Mr David Brennan, IFPMA President and CEO of AstraZeneca
Dr Mphu Ramatlapeng, Lesotho Minister of Health
Dr Jeff Sturchio, CEO of the Global Health Council**

Tuesday, May 17, 2011
12.30 – 14.30

Restaurant Vieux Bois,
(in front of the *Palais des Nations*),
Avenue de la Paix, 12 Geneva

The convening of the African Ministerial Consultation on non-communicable diseases (NCDs) and the adoption of the Brazzaville Declaration indicate the growing acknowledgement of the looming health crisis that NCDs pose for Africa. Recognizing and planning for women's unique role in preventing NCDs will be critical to Africa's success in confronting this new challenge.

This luncheon will discuss the role of public-private partnerships in developing coherent policies and a strong response to NCDs and the crucial role African women play in shaping healthy behaviours. It will provide an opportunity for African Ministers of Health, Ambassadors and senior health officials to meet with leaders who have managed successful public-private partnerships and have contributed to chronic disease prevention programmes, and to exchange views and experiences with other members of the health community about the opportunities and advantages of different models for addressing current needs.

Simultaneous translation in French will accompany all presentations.

To RSVP please email dee@thewhitakergroup.us or fax to +1 (202) 293 1410



Global
Health
Progress



Fédération
Internationale de
l'Industrie du
Médicament

Global Health Progress (GHP) et la
Fédération Internationale de l'Industrie du Médicament (FIIM)

vous invitent à participer au quatrième
Débat ministériel autour d'un déjeuner
en marge de la 64^e Assemblée mondiale de la Santé
***Les maladies non transmissibles et
leur impact sur les femmes :
créer des partenariats novateurs et efficaces***

Intervenants :

M. David Brennan, Président de la FIIM et PDG de AstraZeneca
Dr Mphu Ramatlapeng, Ministre de la Santé du Lesotho
Dr Jeff Sturchio, PDG du Global Health Council

Mardi 17 mai 2011

De 12 h 30 à 14 h 30

Restaurant Vieux-Bois

(en face de la porte de Prégny du Palais des Nations)

12, avenue de la Paix, 1202 Genève

La convocation de la Consultation ministérielle africaine sur les maladies non transmissibles (MNT) et l'adoption de la Déclaration de Brazzaville montrent que l'on admet de plus en plus que les MNT font peser une menace sanitaire sur l'Afrique. Mesurer et préparer le rôle capital que jouent les femmes dans la prévention des MNT sera déterminant pour la réussite de l'Afrique face à cette nouvelle épreuve.

On débattera lors de ce déjeuner du rôle des partenariats public-privé dans la formulation de politiques cohérentes et déterminées face aux MNT et du rôle crucial que jouent les femmes africaines dans l'adoption de comportements sains. Ce sera l'occasion pour les ministres africains de la santé, les ambassadeurs et les hauts responsables de la santé de rencontrer des personnalités qui ont mené avec succès des partenariats public-privé et pris part à des programmes de prévention des maladies chroniques, et d'échanger leurs vues et expériences avec d'autres membres du secteur de santé sur les atouts de différents modèles pour répondre aux besoins actuels.

Interprétation simultanée en français de toutes les interventions.

RSVP par courriel à dee@thewhitakergroup.us ou par fax au +1 (202) 293 1410